
 
Sletten Bådeklub 
Bestyrelsen 

 

 
 
Bestyrelsesmøde referat tirsdag den 2. april 2024, kl. 19.00. 
 
Bestyrelse: Navn: Email: 

Formand Johannes Kildeby  Johanneskildeby@gmail.com 
Kasserer Claus Flach Claus@flach.dk  
Bestyrelse Lars Gandrup Petersen larsgandruppetersen@gmail.com 
Bestyrelse Morten Blom Larsen  mbl@jbl.dk  
Bestyrelse Linda Cerup-Simonsen  linda.cerup.simonsen@gmail.com 
1. Suppleant Peter Krarup           npk@krarups-snedkeri.dk 
2. Suppleant Henrik Boss denhenrikboss@gmail.com 
Sekretær Susanne Barnewitz susannebarnewitz@yahoo.dk 

 
Udvalg  

Aktivitet Karsten Frese   frese@mbuna.dk 
Kabyssen Janne Miller  jannemiller.dk@gmail.com 
Onsdagssejlads Gorm Arildsen Ga@koda.dk 
Teknik Peter Krarup    npk@krarups-snedkeri.dk 
Ungdomssejlads Niels Ole Sloth             nos@northrisk.dk 
Hovmester Jakob Christensen info@restaurant-strejf.dk 

 
 
Referent  

Johannes. 
 

1. Kommentarer til sidste referat 
Ingen kommentarer 
Tekst der er skrevet med kursiv, er emner der måske ikke er omtalt på mødet. 
 

2. Bestyrelsen startede med at konstituere sig selv. 
Johannes: Formand og seniorudvalg 
Claus: Kasserer 
Morten: Materiel, og hjemmeside 
Linda: J70 
Lars: Ungdomssejlerne 
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Henrik: Optimister og facebook 
Peter: Bygning og teknik 
Susanne: Sekretær og klubtøj 
Janne: Klubblad, kabysudvalg og presse 
Karsten: Aktivitetsudvalg 
Niels Ole: 49ere/OL opfølgning og Sletten Sailing Team 
 
Vi mangler at udnævne en næstformand. Det gør vi ved næste møde. 
 

3. Hovmesteren 
Jakob var ved en fejl ikke indbudt til mødet. Beklager meget. 
 
 

4. Ungdomsudvalget 
J70erne ligger nu i Sletten. Der kan godt bruges flere erfarne rorsmænd. 
  
Henrik og Morten udarbejder en liste til hvad der skal udføres på arbejdslørdagen.  

Foreningshuset. Mødet med fritidsudvalget, om Sletten Bådeklub muligheder for at bruge 
foreningshuset, er sat på pause indtil der findes en mere overordnet plan for brug af for-
eningshuset.  
Sejleren Victor Melchior blev omtalt. Kan SB på en eller anden måde kan hjælpe ham? 
 
 

5. Aktivitetsudvalget/Seniorudvalget 
13. april. Arbejdslørdag. Kl. 09.00. Klubbens sørger for morgenmad. 
20. april. Standerhejsning. Kl. 12.00. 
15. juni. 60-års jubilæum. Program for dagen? 
17. august. Sommerfest.  
Sejlerkursus og gode råd, sejlerforståelse, havnemanøvre m.m. Johannes foranlediger 
Familiekapsejladser Hven Rundt i 2024. Johannes arrangerer. 
 
Forslag til efteråret. 
VHF/DSC opfriskningskursus.  
Foredrag med metrolog Søren Jacobsen om sejlervejr m.m.  
Når budgettet for jubilæet foreligger, bedes bestyrelsen orienteres. 
 

6. Kabysudvalget 
Ikke noget nyt 
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7. Teknisk udvalg 

Peter har udarbejdet en liste over tiltag til arbejdslørdagen. 
Peter oplyser at kabyssens ovn er dårlig. 
 

8. Materiel 
• Trailer i stykker, meddeler Henrik. 
• Morten nævner at ældste RIB er 4 år gammel. Undersøger om evt. tilskud til ny fra kommu-

nen. 
• Der står to 29ere på Mallorca. Deres fremtid??? Uafklaret 
• Den 49er der står i haven sælges. Hvem foranlediger??? Gentagelse. 
• En katamaran står i haven. Hvad skal der ske med den 
• Der skal sælges én 29er trailer. Hvem foranlediger??? Pågår 
• 2 styk J70 trailere på Lanzerote skal synes. Lidt af et problem. 

Niels bedes se på hvad vi gør med de enkelte poster. 
 

9. Økonomi 
Efter generalforsamlingen har revisorer og gammel og nuværende kasserer arbejdet for at 
revidere klubbens 2023 økonomi samt udfærdige et 2024 budget og et 2025 estimeret bud-
get efter ændret regnskabs model. Dette efter ønske fra revisorerne og fra generalforsamlin-
gen. 
 

10. Onsdagssejladser 
Kapsejladsbøjerne skal klargøres inden onsdagssejladserne starter. 
 

11. Hjemmesiden 
Hjemmesiden ønskes opdateret, således at forældet stof bliver fjernet. 
 
 

12. Søhesten 
Udkommer igen i april. 
 

13. Planlægning af BM 
Kommende bestyrelsesmøder:  
14. maj  
11. juni 
Juli ingen møder 
13. august 
10. september 
8. oktober 
12. november 
10. december 
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14. Eventuelt 
50 års jubilæumsbøgerne stilles på klaveret til gratis afhentning. Der er flere bøger i skabet. 
 
Johannes har haft møde med DGI tirsdag den 26. kl. 14. Omhandlende kun seniorer.  
Morten og Lars bedes lave tilsvarene med ungdomslederne fra DGI. 
 
Henrik og Morten bedes kontakte Kajak Jesper vedrørende en aftale om kajakstativer m.m. 
 
 
 
  
 
 


